
Notulen IKC-Raad DE ENTREE 

1 juli 2024  

 

17:20-17:50 OC (pedagogisch medewerkers, ouders opvang en Annie) 

1. Welkom, opening en mededelingen 
2. GGD Inspectie 2024 

Geen bevindingen. Inspecteur was positief over interactie met de kinderen. In verband met 
steekproeven kan de inspectie vaker langskomen.  

3. Planning groeivisie 
In september, oktober en november gaan de pedagogisch medewerkers aan de slag met de 
vertaling van de bouwstenen uit de visie naar de eigen locatie.  

4. Personeel 
Er is een vacature bij de BSO, de 1e gesprekken voor vervanging zijn gaande. Er komt later in 
het jaar nog een vacature. De VSO gaat samengevoegd worden met het Zwanenbos. Ook 
tijdens de vakanties zullen de kinderen en medewerkers van het Zwanenbos naar De Entree 
komen.  

5. Klacht  
Betrokken ouders zijn geïnformeerd n.a.v. een incident. De ouders waren niet tevreden over 
de eerste afhandeling. Dit is de volgende dag opgelost met de ouders.  

 

17:50-18:05 IKC-raad (allen) 

6. Notulen vorig overleg - vastgesteld 
7. WVTTK 

Vanaf schooljaar 2024-2025 komt er een nieuw feestbeleid voor het gehele Kindcentrum. 
 

18:05-19:10 MR (leerkrachten, ouders onderwijs, Jerremey) 

8. Boterhambar 
In het Hoofdlijnenakkoord van het nieuw kabinet is er geen geld voor het schoolontbijt. 
Jerremey geeft aan dat er niets zal veranderen m.b.t. de boterhambar in schooljaar 2024-
2025. De voordelen voor de kinderen zijn te groot om te stoppen.  

9. Betrekken ouder bij activiteiten 
Ouderbetrokkenheid bij activiteiten is lastig. Is het idee om activiteiten eerder bekend te 
maken of dat ouders zich door middel van inschrijflijsten van tevoren kunnen aanmelden. 
Jerremey neemt de suggesties mee naar het nieuwe schooljaar.  

10. Werkverdelingsplan 
Feedback is gegeven via PMR. Er is vanuit het team unaniem ingestemd. 

11. Schoolgids 
In de schoolgids zijn er geen aanpassingen ten op zichten van schooljaar 2023-2024 

12. Evaluatie jaarplan 2023-2024 
Expertgroep cognitief: focus lag op visie op de cognitieve ontwikkeling. Volgend schooljaar 
wordt gestart met EDI. Bij alle groepen is het ambitieniveau gehaald of is er een sterke groei 
doorgemaakt.  
Expertgroep talentontwikkeling: focus op wetenschap en techniek. In alle groepen is techniek 
aan bod gekomen. Digitale geletterdheid is niet een op zichzelf staand doel, maar is ook 
geïntegreerd in andere lessen. Leraren kunnen (terug)kijken hoe collega’s dit toepassen.  



Expertgroep sociale veiligheid: er is tijdens drie studiedagen gewerkt aan dit onderwerp. Er 
zijn nieuwe posters ontwikkeld met 5 gedragsregels. Deze gelden voor het hele Kindcentrum.  
Passend onderwijs: er is veel werk verricht achter de schermen met het uitwerken van ‘hoe’.  
Het was een ambitieus maar realistisch plan, waarin veel mooie stappen zijn gezet. 

13. Toelichting jaarplan 2024-2025 
Elke expertgroep heeft een ambitiekaart met een meerjarig perspectief. Focus op borgen 
met kwaliteitskaart. De vraag ‘hoe meet je sociale veiligheid vanuit het perspectief van de 
ouders’ blijft een lastig aspect.  

14. Afsluiting 

 


